

**Minutes of a general meeting of the Pontiac Chamber of Commerce held
on November 18, 2010 at 7:00 pm at Norway Bay Golf Club, Norway Bay, QC**

**Procès-verbal d'une générale séance de la Chambre de Commerce du Pontiac
tenu le 18 novembre 2010 à 19h00 au Club de Golf de Norway Bay, Norway Bay, QC**

Board Members present / Conseil d'administration présent

Todd Hoffman, President, Président / président	Mike Hodgins, Vice-President / vice-président
Lubomyr Chabursky. Secretary – Treasurer / Secrétaire – Trésorie	
Jim Gibson	Ralph Lang
Ron MacKillop	Tom Orr
Richard Wegner	Lynda Wegner

The meeting was called to order at 7:16 p.m. / La réunion a été ouverte à 19 heures 16.

1. Welcome and verification of quorum

Quorum is verified.

2. Reading and adoption of agenda

Proposed by Jim Gibson and seconded by Ralph Lang to approve the agenda.

3. Reading and adoption of minutes of the General Meeting of January 2010

Proposed by Mike Hodgins and seconded by Isabelle Gagnon to approve the minutes of January 28 2010.

4. Presentation of Financial Report

A financial report is provided.

5. Presentation of Activity Report

Todd Hoffman presents the activity report which covers tourism, the Chamber newsletter, the business development officer which is Nancy Pirie, SADC and Small Business Week, as well as the stand the Chamber it taking with the new telephone directories and the CSST language services.

6. Presentation of External Activities

Lubomyr Chabursky speaks about Transport Pontiac Renfrew and stated things are moving along nicely.

7. Question Period of Members

8. Adjournment of meeting

Proposed by Mike Hodgins and seconded by Isabelle Gagnon to adjourn the meeting at 7:52 p.m.

1. L'accueil et vérification du quorum

Le quorum est vérifié.

2. Lecture et adoption de l'ordre du jour

Proposé par Jim Gibson et appuyé par Ralph Lang à approuver l'ordre du jour.

3. Lecture et adoption du procès-verbal de l'assemblée générale de janvier 2010

Proposé par Mike Hodgins et appuyé par Isabelle Gagnon d'approuver le procès-verbal de le 28 janvier 2010.

4. Présentation du rapport financier

Le rapport financier est prévu.

5. Présentation du rapport d'activité

Todd Hoffman présente le rapport d'activité qui couvre le tourisme, le bulletin de chambre, l'agent de développement commercial qui est Nancy Pirie, la SADC et Semaine de la PME, ainsi que le stand de la Chambre de le prendre avec les répertoires téléphoniques et les nouveaux services linguistiques CSST.

6. Présentation des activités extérieures

Lubomyr Chabursky parle de Pontiac Transport Renfrew et dit que les choses avancent bien.

7. Période de questions des membres

8. Levée de la réunion

Proposé par Mike Hodgins et appuyé par Isabelle Gagnon de lever la réunion à 19h52.